



BRASSELER
CANADA®

Cust. No/No. de client:.....

Date.....

For a pick-up/Pour un ramassage:
1-800-363-3838 Option 3
repairs canada@brasseler.com

HANDPIECE REPAIRS
RÉPARATION DE PIÈCES À MAIN



Important

After autoclaving, if applicable, keep your item in the sterilizing pouch & wrap each item in separate protective material. Place it in a box and include this completed form in the box as well.
ICS Courier will pickup the handpieces to repair on the next business day following your call to our office.

Veillez stériliser chaque item, si applicable, et les conserver dans le sachet de stérilisation, les protéger individuellement et les déposer dans une boîte. Inclure le formulaire complété dans la boîte.
ICS Courier passera cueillir les pièces à main à réparer le premier jour ouvrable suivant votre appel.

PLEASE PRINT / ÉCRIRE LISIÈLEMENT

Waranty/Garantie

Model..... Serial # ☐ Yes/Oui ☐ No/Non

Problem

Model..... Serial # ☐ Yes/Oui ☐ No/Non

Problem

Model..... Serial # ☐ Yes/Oui ☐ No/Non

Problem

PLEASE TICK ONE BOX / SVP COCHER UNE CASE

☐ Repair / Réparer

☐ Repair if under 50% of the price of a new one (Promotions included) before shipping and taxes.
Réparer si moins de 50% du prix du neuf (Incluant promotions) avant livraison et taxes.

☐ Quote requested / Estimation demandée

Evaluation Fee: \$42.00 per item when a quote is denied and the item is not replaced with a new one.

Frais d'estimation: \$42,00 par item lorsque la soumission est refusée et que l'item n'est pas remplacé par un neuf.

Please sign / Veuillez signer svp

Name (please print)/Nom en lettres moulées

Signature